
 

 

AGENDA/PROTOKOLL. 
 
Styremøte 2/2023 
Tid: 28.2.2023 kl 1800 
Sted: Teams  
___________________________________________________________________________ 

 

AGENDA 

Sak  Ansvar 

1 Beslutningssaker 

1.1  Godkjenning av innkalling, agenda 2/23 og protokoll 2/23 

1.2  Budsjett 2023-2025 

1.3  Godkjenne nye medlemmer i SU 

 

 

EF 

EF 

Alle 

2 Orienteringssaker 

2.1 Økonomi 

2.2 Landslag 

2.3 SU 

2.4 World Cup/EM 

 

KL 

MS 

HK 

KL 

 

3. Diskusjonssaker 

3.1 Seksjonskontigent 2024/2025 

3.2 Innkomne saker til seksjonsmøte 

3.3 Innstilling til valgkomite 

 

 

 

Alle 

Alle 

Alle 

4 Eventuelt 

4.1  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Til stede var: Espen Finne (EF), Helene Bjørnø (HB), Anders Emil Hustoft (AEH), Marius 

Wormnæs (MW), Ellen Aasgaard (EA), Siri Christiansen (SC) 

Avbud:  Janne Strømmen (JS) 

Fra administrasjonen: Knut Lien (KL) (referent), Marius Sotberg (MS) (sak 2.2) 

Eksternt: Harald Kvande (HK) – leder SU (sak 2.3) 

 



 

 

1. Beslutningssaker 
 

1.1. Godkjenning av innkalling, agenda 2/23 og protokoll 1/23 

Innkalling og agenda 2/23 godkjent  

Protokoll fra styremøte 1/23 utsendt for kommentarer og godkjent tidligere. 

 

1.2. Budsjett 2023-2025 

Styrets innstilling til budsjett for perioden 2023-2025 godkjent og sendes ut sammen 

 med saksunderlag til seksjonsmøte senest 8.mars 

  

1.3. Godkjenne nye medlemmer i SU 

Jan Stenmoe har over tid gitt uttrykk for at han ønsker å tre ut av SU. I arbeidet med å 

finne erstatter har SU foreslått at det tas inn to nye medlemmer i SU, nemlig Anna 

Fasting og Kristian Moxnes. 

 

Styret ønsker å takke Jan for hans mangeårige innsats som medlem i SU og 

godkjenner samtidig Anna og Kristian som nye medlemmer og ønsker disse lykke til. 

 

2. Orienteringssaker 
 

2.1 Økonomi 

 

Resultatregnskapet for seksjonen for 2022 viser et overskudd på kr. 1.361.537  

 

Styret tok orienteringen til etterretning 

 

2.2 Landslag 

MS orienterte om status på landslag og utviklingslandslag.  

Blue Pelican: Andre Bach (tidligere video) går inn på laget i stedet for Iver 

Amundsgård, ny videomann er Dennis Barstad 

Aviatrix: Lagmøte med MS i nær fremtid for blant å gjennomgå Jung Type Index som 

da alle landslagsutøverne har vært gjennom 

Agera: Amund Meier er kommet inn som nytt medlem på  laget i stedet for Kristoffer 

Thorstensen. De skal delta i VM vindtunnel nå i vinter. 

 

Styret tok orienteringen til etterretning 

 

2.3 SU 

HK orienterte styret om SU sitt arbeid siden forrige møte. 

  

Styret tok orienteringen til etterretning 

 

2.4 World Cup 
Fagsjef orienterte om arbeidet med planlegging av World Cup/EM på Voss. Det 

mangler ca 700.000 i sponsormidler for at budsjettet skal gå i balanse. 

 

Styret tok orienteringen til etterretning 



 

 

 

3. Diskusjonssaker 
 

3.1 Seksjonskontigent 2024/2025  
 

Med bakgrunn i vedtaket fra 2017 foreslår seksjonsstyret at seksjonskontingenten 

fortsettes å KPI-justeres fra 2024. Ungdomskontingenten beholdes uendret på 100 kr. 

KPI jan 2022 til jan 2023 er 7%. Dette betyr en kontingent for 2024 på kr 605 og for 

2025 på kr 635 (inkl frittfall) 

 

3.2 Innkomne saker til seksjonsmøte 
 

Innkomne saker ble behandlet og styrets innstilling vil bli presentert i saksunderlag for 

seksjonsmøte sammen med de innkomne sakene. 

 

 

3.3 Innstilling til valgkomite 
 

Flere kandidater ble diskutert og styrets innstilling vil bli presentert sammen med 

saksunderlaget til seksjonsmøte senest 8.mars. 

4. Eventuelt 
 
 

 

 

Møtet ble hevet kl. 2112 

Knut Lien  

Fagsjef/referent 


